
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce

Jednání číslo 19/2024

Datum a čas 21. 10. 2024 od 19.30

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň

Přítomni (9)
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor,
Jana Šváchová

Omluveni (0) Juraj Calaj, Jan Marek, Martina Musilová

Hosté (0)

Zápis zapsal Jana Šváchová

Ověřovatelé zápisu Michal Knor, Jan Valenta

1. Zahájení

1.1. Organizační opatření
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Janu Šváchovou a za ověřovatele zápisu Jana Marka
a Michala Knora.

Usnesení 24/19/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Janu Šváchovou a za
ověřovatele Michala Knora a Jan Valenta.

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Proti (0), Zdržel se (0)

1.2. Program zasedání
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl doplnit
do bodu “Různé” tyto body: „Příprava rozpočtu pro rok 2025 – diskuze nad investičními projekty“,
…
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Program zasedání:

● Výběrové řízení – rekonstrukce ulice Na Paloučku
● Rozhodnutí o přijetí dotace na studii sídelní zeleně
● Rozpočtové opatření č. 3
● Výstupy z výborů a komisí
● Různé

○ Příprava rozpočtu pro rok 2025 – diskuze nad investičními projekty

Usnesení 24/19/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání.

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jan
Valenta; Proti (0), Zdržel se (0)

2. Výběrové řízení ulice Na Paloučku

Návrh: Vítěz výběrového řízení firma ZNAKON a.s. poslala v pondělí 14.10. 2024 DS odstoupení z
výběrového řízení z kapacitních důvodů. Zastupitelstvo řešilo zrušení zadávacího řízení z důvodu,
že subjekt, který podal ekonomicky nejvýhodnější nabídku odstoupil od uzavření smlouvy, a další
nabídky v pořadí hodnotí zastupitelstvo jako ekonomicky nevýhodné. Zároveň byla diskutována
zadávací dokumentace k vypsání nového výběrového řízení s termínem realizace 30. 3. – 30. 6.
2025.

Usnesení 24/18/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň rozhodlo o zrušení zadávacího řízení z
důvodu, že subjekt, který podal ekonomicky nejvýhodnější nabídku odstoupil od uzavření
smlouvy, kdy zadavatel další nabídky v pořadí vyhodnotil jako ekonomicky nevýhodné.
Zastupitelstvo schvaluje návrh zadávací dokumentace a vypsání nového výběrového řízení.
Vypsáním řízení pověřuje starostu obce.

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová, ; Proti (0), Zdržel se (0)

3. Rozhodnutí o přijetí dotace na studii
sídelní zeleně

Návrh: Místostarosta prezentoval zastupitelstvu informaci o přidělení dotace od Agentury
ochrany přírody a krajiny České republiky z programu Z1507 Operační program životní prostředí -
2021–2027 - AOPK ČR na studii sídelní zeleně v výši 1 350 008 Kč. Místostarosta informoval
zastupitele o výsledcích jednání s možným zpracovatelem studie dne 18. 10. 2024,
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Usnesení 24/19/03: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace od Agentury ochrany přírody a
krajiny České republiky z programu Z1507 Operační program životní prostředí - 2021–2027 -
AOPK ČR na studii sídelní zeleně v výši 1 350 008 Kč. Zastupitelstvo pověřuje starostu a
místostarostu obce přípravou výběrového řízení na zpracovatele.

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Proti (0), Zdržel se (0)

4. Rozpočtové opatření č. 3

Návrh: Starosta prezentoval zastupitelům návrh rozpočtového opatření č. 3.

Usnesení 24/19/04: Zastupitelstvo obce schvaluje navržené rozpočtové opatření č. 3, které je
součástí zápisu.

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Proti (0), Zdržel se (0)

5. Výstupy z výborů a komisí

Okrašlovací komise
- dokončení výsadby a osazení inventáře v ul. Mořinská
- úprava rybího přechodu - výsadba
- stříhání výsadby - záhony (změna v systému úpravy)
- úprava okolí malého křížku směr Karlštejn

Osadní výbor
- proběhla schůzka s panem Blažejem ve Formanské ulici - měla by se provést sondáž

podloží v místě případného vsakování vod z Formanské ulice
- dopis paní Raisové ohledně prasat - řešení: aktivní komunikace v rámci Zpravodaje/osvěta
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6. Různé

6.1. Příprava rozpočtu pro rok 2025 – diskuze nad
investičními projekty

Návrh: Zastupitelstvo zahájilo diskuzi nad investičními projekty pro rok 2025.

Usnesení 24/19/6.1: Zastupitelstvo pověřuje finanční výbor vypracováním dvou variant návrhů,
modelů rozpočtu s ohledem na realizaci výstavby kanalizace na Rovinách a následně dalších
projektů.

Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Proti (0), Zdržel se (0)
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Příští jednání zastupitelstva

Jednání číslo 20/2024

Datum a čas 4. 11. 2024 od 19.30

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Michal Knor

Ověřovatelé Jan Valenta …………………………………….. dne ……….……….……….

Michal Knor …………………………………….. dne ……….……….……….

Starosta Tomáš Snopek …………………………………….. dne ……….……….……….
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